

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE ARAB POTASH Date: 20-03-2023 03:50:05 PM Subject: Cash Dividends Distribution</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البوتاس العربية التاريخ: 20-03-2023 03:50:05 PM الموضوع: توزيع الأرباح النقدية</p>
<p>With reference to the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standards, and the instructions of Corporate Governance for the year 2017, kindly be informed of APC's Board of Directors decision in its meeting held on Monday, March 20, 2023 to recommend to APC's General Assembly to distribute to the shareholders of the Company a cash dividends amount that is equal to (180%) of the Company's paid-up capital, noting that this decision is subject to the approval of the General Assembly of the Company. For any inquiries, please submit them via the following Ordinary General Assembly Meeting link (http://smartagm.ae) or via email (APC.shareholder@arabpotash.com)</p>	<p>إشارة لتعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق وتعليمات حوكمة الشركات المساهمة المدرجة لعام 2017، نرجو إعلامكم بقرار مجلس إدارة شركة البوتاس العربية المتخذ في جلسته المنعقدة يوم الإثنين الموافق 20/03/2023 بالتوصية للهيئة العامة للشركة بتوزيع أرباح نقدية على المساهمين بنسبة (180%) من إجمالي رأس مال الشركة المدفوع، علملاً بأن هذا القرار يخضع لموافقة الهيئة العامة للشركة. في حال وجود أي استفسارات، يرجى إرسالها من خلال الرابط الإلكتروني (http://smartagm.ae) الخاص باستفسارات اجتماع الهيئة العامة العادي أو بواسطة البريد الإلكتروني (APC.Shareholder@arabpotash.com) .</p>
<p>20-03-2023</p>	<p>20-03-2023</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: غدير داوود قاسم</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: غدير داوود قاسم</p>